
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte i POMS – Handikappsykologernas 
yrkesförening den 27 november 2009. 

Närvarande: Mattias Eriksson, Susanne Fejne, Maria Hagström Wahlberg, Lena Holm, Karin 
Lundqvist, Stefan Lycknert, Kristina Nilsson, Tobias Skog och Ingalill Tjulander   

1. Mötet öppnades. Val av styrelsemedlemmar till följande poster: 

Ordförande är Kristina Nilsson och vice ordförande Susanne Fejne som tidigare 

Kassör (som förut): Ingalill Tjulander 

Webmaster och medlemsregistrerare (som förut): Stefan Lycknert 

Sekreterare: Maria Hagström Wahlberg 

Redaktör för POMS-bladet: Mattias Eriksson 

Nätverksrepresentant i Psykologförbundet: Tobias Skog  

Konferensansvarig: Karin Lundqvist 

Ledamot: Lena Holm 

2. Föredragningslistan  

Ett par punkter lades till. Mötet beslöt att i fortsättningen skriva in aktuella 
punkter på dagordningen. Mötet beslöt också att i fortsättningen börja kl.9.30. 

3. Föregående protokoll lästes upp och godkändes.  

4. Rapporter  

Kristina har på inbjudan av Lena McElwee varit på seminarium med 
socialstyrelsen och SKL där man gick igenom vägledningen Samverkan i 
re/habilitering utifrån ett barnperspektiv, vilket hittills saknats i texten. 
Seminariet är tänkt att utmynna i nya riktlinjer från socialstyrelsen.  

Susanne var på konferens om Exekutiva funktioner med Sveriges 
Neuropsykologers Förening och kommer att rapportera om denna i POMS-
bladets nästa nummer. 

5. Kassörsrapport samt inval av nya medlemmar  

Ingalill redogör för föreningens ekonomi och konstaterar att årets 3-
dagarskonferens gått med vinst.  

 

 



 

Nya medlemmar i föreningen är:  

Annelie Dahlin, psykoterapimottagningen Linden för vuxna med 
funktionsnedsättning  Stockholm  

Eva Fredriksson, Barn- och ungdomshabiliteringen Landskrona  

Stefan Karlsson, Barn- och ungdomshabiliteringen Mölndal 

Karolina Källberg, Kommunala Habiliteringsteamet LSS, Östersund 

Mirja Sommarström, BUP Resursenheten,Team Autism, Karlstad 

Paula Tidman, Barn- och ungdomshabiliteringen Landskrona 

6. Skrivelser: Inga 

7. Konferenser 

Årets tredagarskonferens i Göteborg fick mycket bra kritik i utvärderingen: Ca 40 
positiva och bara ett par negativa omdömen. Styrelsen konstaterar också att 
innehållet denna gång var mycket bra och intressant, samt att arrangemanget 
överhuvudtaget blev lyckat . Ett sextiotal betalande deltagare blev det denna gång. 

Mötet diskuterar kommande konferensinnehåll utifrån deltagarnas önskemål.  
Behandling verkar vara ett gemensamt tema. Och: Hur applicera resultat från 
neuropsykologisk forskning på den kliniska verkligheten?  

Ett bra koncept är kanske att ha få föreläsare som ger ett mer fördjupat innehåll. 
Hur kan vi få föreläsarna att anpassa innehållet till just habiliteringspsykologers 
verklighet? Ju ”större” och mera internationella föreläsarna är desto svårare att få 
till en inledande dialog med dem om upplägget av konferensen. 

Några tänkbara föreläsare som nämndes: Anders Broberg, Malin Broberg, Björn 
Wrangsjö, Elisabeth Cleve, Elisabeth Bjernevall Nygren, Monica Hedenbro, Alain 
Topor,  Christina Renlund samt  de två föreläsarna Patricia Crittenden och Louis 
Ruggiero som skulle kommit till Göteborgskonferensen. Vi diskuterar också olika 
föräldraträningsprogram och huruvida de är tillämpliga på vår målgrupp. 

Mötet beslöt att tillsvidare kontakta Björn Wrangsjö och Elisabeth Cleve inför 
endagskonferensen som preliminärt kommer att ligga den 14 eller 21 oktober 
2010. Maria och Karin kollar. 

8. POMS kontakter med andra organisationer 

Hans Hallerfors har hört av sig med förfrågan om lämplig föreläsare till Intra-
dagarna med rubriken Anknytningsteori och barn med utvecklingsstörning. 
Förslag från mötet är Anders Broberg, Malin Broberg eller Monica Hedenbro. 

Kristina och Karin ska till psykologiska institutionen på Göteborgs universitet den 
2/2 2010 och puffa för habiliteringspsykologyrket. 

 



 

9. POMS-bladet och webinfo 

Deadline närmaste dagarna! Annika som avgår som redaktör kan kontaktas i 
frågor kring POMS-bladet per mail: annika.olsson@arbetsförmedlingen.se  
Förslag: Att på konferenserna puffa för hur roligt det är att skriva i POMS-bladet, 
t.ex. genom att lägga ut en flyer om detta till deltagarna på konferenserna.  

Att ”hotta upp” layouten och ev. lägga till psykologförbundets logga nere i hörnet. 
OK  enligt Mattias. 

Lena undrar om ett ex. av tidningen ska skickas till KB som sparar alla utgivna 
tidningar. Ingen kan svara på detta – kanske Annika? 

Ett diskussionsforum kommer på hemsidan så småningom. 

 10. Styrelsens sida: Se punkt 4 

11. Uppdrag åt POMS 

Namnfrågan: Mattias kommer att skicka ut ett mail i mitten av januari till alla 
medlemmar med uppmaning att rösta utifrån förslagen som kom upp under 
årsmötet. Även om bara ett litet fåtal röstar är dessa beslutsmässiga. 

12. (Ny punkt) Förbundskontakter 

Psykologförbundet ser över sin organisation och yrkesföreningarnas roll. 

Nätverket kommer enligt Tobias att ha telefonkonferenser i fortsättningen och 
träffas endast vid större konferenser som Psykologdagarna, Rådskonferensen etc. 

13. Övriga frågor 

POMS är registrerad under en gammal adress i Norrköping. Mattias kollar upp 
och styr om till Ingalills adress istället. 

Vad gäller våra inbördes mail inom styrelsen; skriv OSA om det gäller alla, ange 
något svar om det står OSA även om du inte vet eller kan svara. 

Ann-Christin Cederborg (som föreläste i Gbg) vill ha en lista på våra medlemmar 
och så även hennes forskarkollega Abbas (?) i Uppsala. Ny förfrågan går ut till 
medlemmarna. 

14. Mötestider nästa år:  

Fredagarna 26/2, 7/5 och 10/9 kl.9.30-16.00 i Psykologförbundets lokaler 
Vasagatan 48, en tr. ned, Stockholm.  

För styrelsen   Justeras 

Maria Hagström Wahlberg   Kristina Nilsson 


